
 

 

MOTIE Onderzoek nieuwe HOV-bussen vanuit Schalkwijk en Haarlem-Noord 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 5 november 2018, 
  
In beraadslaging over de programmabegroting 2019-2022, 
 
Overwegende dat: 

• Reizigers uit Haarlem Oost en Schalkwijk bij halte Reinaldapark regelmatig buslijn 346 naar 
Amsterdam Zuid voorbij zien rijden zonder dat ze mogen instappen omdat de bus zo vol zit dat er 
geen reizigers meer bij kunnen; 

• In Schalkwijk de komende jaren veel nieuwe woningen zullen worden gebouwd en dit naar 
verwachting ook zal leiden tot een grotere vraag naar OV; 

• De OV-reistijd vanuit het zuidelijke deel van Schalkwijk richting Amsterdam Zuid/Amstelveen door 
het ontbreken van een directe verbinding relatief lang is; 

• Een nieuwe directe Hoogwaardige Openbaar Vervoer-verbinding (HOV) op deze route kan 
zorgen voor extra groei van het OV en ontlasting van het Haarlemse wegennet zonder dat dit 
leidt tot extra bussen op de bestaande route langs de binnenstad;  

 
Voorts overwegende dat: 

• OV-reizigers uit Velsen en Haarlem Noord voor hun reis naar Amsterdam Zuid of Amstelveen nu 
altijd met een overstap via station Haarlem moeten reizen omdat daar alle bussen in deze 
richtingen vertrekken terwijl de snelste route over de weg door de Waarderpolder en langs het 
Rottepolderplein loopt; 

• De Waarderpolder nu geen HOV-verbinding kent en alleen met openbaar vervoer is ontsloten 
door buslijn 15 (buiten spits 1x per uur) en door station Haarlem Spaarnwoude; 

 
Verzoekt het college: 

• In gesprek te gaan met Connexxion als concessiehouder en de provincie Noord-Holland als 
concessiebeheerder of het mogelijk is om bij de start van de nieuwe dienstregeling in december 
2020 of zo mogelijk eerder in aanvulling op het huidige HOV-aanbod van R-net nieuwe frequente 
directe HOV-busverbindingen te bieden op de trajecten (Heemstede)-Schalkwijk Centrum-
Amsterdam Zuid/Amstelveen en Velserbroek-Haarlem Noord-Waarderpolder-Amsterdam 
Zuid/Amstelveen; 

• Te onderzoeken of voor deze nieuwe HOV-verbindingen kleinschalige doorstromingsmaatregelen 
noodzakelijk zijn en zo ja of die gefinancierd kunnen worden uit het regionale 
bereikbaarheidsfonds Zuid-Kennemerland 

• De raad voor de zomer van 2019 te informeren over de uitkomsten van deze gesprekken en 
onderzoeken; 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Frank Visser  Sander van den Raadt 
ChristenUnie  Trots Haarlem 


